
Til Folketingets epidemiudvalg.  

 

Jeg må indrømme at jeg overhovedet ikke kan forstå jeres restriktioner om at vi nu alle skal til at gå med de 

forhadte mundbind.  

Først og fremmeste så må det jo være logisk bevist at mundbind ikke virker når lande som Spanien og 

Frankrig allerede fra dag 1 indførte mundbind og var det med til at bremse epidemien der? 

Dernæst kan jeg ikke forstå hvorfor børn og unge under 15 er fritaget for kravat om mundbind. Det kan 

godt være at børn og unge under 15 ikke bliver synderligt af Corona og dermed ikke belaster 

sundhedsvæsnet, men de kan stadig væk smitte og endda væsentlige mere end de fleste voksne 

mennesker kan. Bare sådan en ting som jævnligt at bruge håndsprit og nyse og hoste i ærmerne er for 

mange børn og unge en by i Rusland.  

Så hvorfor børn og unge under 15 er undtaget for kravat om mundbind fatter jeg ikke. Det var da netop 

dem som skulle gå med det.  

 

Mange hilsner 

Steffen S. Petersen.  
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